
Protokół Nr XLV/23 

 

z obrad XLV sesji Rady Miasta Siemiatycze, 

która odbyła się w sali Siemiatyckiego Ośrodka Kultury 

w dniu 8 lutego 2023 roku 

 

Obrady XLV sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00 zakończyły 

zaś o godzinie 14:40.  

 

W obradach XLV sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 11, według załączonej do 

protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XLV sesji: 

1. Marek Bogucki 

2. Melania Grygoruk 

3. Tomasz Jakowiuk 

4. Antoni Kosieradzki 

5. Jerzy Korowicki 
6. Igor Mironkiewicz 

7. Katarzyna Nayda 

8. Paweł Onieszczuk 

9. Jerzy Roszczenko 

10. Łukasz Rybałtowski 

11. Agnieszka Monika Zalewska 

 

Radni nieobecni na XLV sesji: 
1. Katarzyna Jarocka 

2. Igor Śnieżko 
3. Marcin Usakiewicz 

 

 

Do punktu 1 - otwarcie obrad. 

Obrady XLV sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 8 lutego 2023 r. otworzyła 

Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska. Przewodnicząca na wstępie powitała 

wszystkich obecnych na XLV sesji Rady Miasta. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 11 

radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Przewodnicząca Rady dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  

 

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję. Dodała, że sesja będzie prowadzona zgodnie z przesłanym porządkiem obrad. 

 

1) otwarcie obrad; 

2) przedstawienie porządku obrad; 

3) przyjęcie protokołów z obrad XLIII i XLIV sesji Rady Miasta; 



4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami; 

5) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej 

przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, uczniów niepełnosprawnych; 

6) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  programu osłonowego  gminy miasta Siemiatycze 

„Korpus Wsparcia Seniorów”  na rok 2023; 

7) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie 

zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych  wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w domu i szkole”  na lata 2019-2023; 

8) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w domu 

i w szkole” na lata 2019-2023”; 

9) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r.; 

10) podjęcie uchwały zmieniającej Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie 

miasta Siemiatycze; 

11) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu 

nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami na rzecz gminy; 

12) podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi  oraz stawek tej opłaty; 

13) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi; 

14) przedstawienie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Miasto 

Siemiatycze; 

15) przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli realizacji i rozliczenia inwestycji 

pn. "Rewitalizacja zdegradowanej części miasta: targowiska i amfiteatru miejskiego oraz 

poprawa bezpieczeństwa publicznego miasta poprzez utworzenie sieci monitoringu 

wizyjnego"; 

16) wolne wnioski; 

17) zakończenie obrad. 

 

 

Do punktu 3 – przyjęcie protokołów z obrad  XLIII i XLIV sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokoły z XLIII i XLIV sesji Rady Miasta 

wyłożone są na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do nich uwagi uzna 

się je za przyjęte.  

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady odczytała opinię Związków Zawodowych na temat podejmowanych 

uchwał, z której wynika że NSZZ Solidarność uwag nie wnosi uwag.  



Do punktu 5 - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, uczniów 

niepełnosprawnych. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani Sekretarz. Dodała że 

w uchwale wyszczególnione są stawki uzależnione od rodzaju pojazdów. Przewodnicząca  

zapytała czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania? 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 

stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, uczniów niepełnosprawnych., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor nieobecny 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Uchwała Nr XLV/292/22 –Załącznik Nr 3 

 

Do punktu 6 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  programu osłonowego  gminy 

miasta Siemiatycze „Korpus Wsparcia Seniorów”  na rok 2023. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Dyrektor MOPS -Ewę Romaniuk o omówienie 

uchwały. 

Pani Dyrektor powiedziała, że program skierowany jest do seniorów miasta Siemiatycze w 

wieku 65 lat i więcej, osób samotnych i schorowanych. Celem programu jest pomoc w formie 

usługi na odległość czyli przy wykorzystaniu opaski telemedycznej z przyciskiem ratującym 

życie oraz całodobowa usługa z centrum alarmowym, gdzie seniorzy mogą wzywać pomoc 

przez 24godziny/dobę. Pani Dyrektor dodała, że Burmistrz w 2022 r. złożył wniosek do 

Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej o przyznanie pomocy seniorom w ramach 

„Korpusu wsparcia seniorów” i miasto otrzymało 150 tys. zł na zakup opasek i usługi 

całodobowej z centrum medycznym. W okresie od czerwca do grudnia 2022 r. centrum 

alarmowe przyjęło 249 zgłoszeń, 239 osób otrzymało wsparcie telemedyczne i ich najbliższe 

osoby otrzymały informacje o zdarzeniu, w 10 przypadkach zostały powiadomione karetki 

pogotowia. W tym roku Pan Burmistrz również złożył wniosek do Ministerstwa o środki 

finansowe na przedłużenie programu czyli zakup usługi całodobowej na kwotę 80 tys. zł.  

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania? 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia  

programu osłonowego  gminy miasta Siemiatycze „Korpus Wsparcia Seniorów”  na rok 2023, 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 



9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor nieobecny 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLV/293/22 –Załącznik Nr 4 

Do punktu 7 – podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie  podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy 

społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych  

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w domu i szkole”  na lata 2019-2023 

Przewodnicząca Rady powiedział, że uchwałę na Komisji wyjaśniła Pani Dyrektor Ewa 

Romaniuk i zapytała czy radni mają jakieś pytania do tej uchwały? 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego 

z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych  wieloletnim rządowym programem „Posiłek w domu i szkole”  na lata 2019-2023, 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 



7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor nieobecny 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLV/294/22 –Załącznik Nr 5 

 

Do punktu 8 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem rządowym 

„Posiłek w domu i w szkole” na lata 2019-2023. 

 

Przewodnicząca Rady powiedział, że uchwałę na Komisji wyjaśniła Pani Dyrektor Ewa 

Romaniuk. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie  zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem 

rządowym „Posiłek w domu i w szkole” na lata 2019-2023, Przewodnicząca Rady poprosiła 

radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez 

wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 



5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor nieobecny 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLV/295/22 –Załącznik Nr 6 

 

Do punktu 9 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie uchwały.  

Pani Skarbnik powiedziała, że wprowadza się do budżetu kwotę 6585 zł po stronie dochodów 

i wydatków jest to dotacja celowa na zadania zlecone z przeznaczeniem na przeprowadzenie 

wyborów uzupełniających do Rady Miasta. Również po stronie dochodów i wydatków 

wprowadza się kwotę 194 000 zł jest to uzupełnienie dofinansowania na realizację projektu z 

roku ubiegłego, montaż paneli fotowoltaicznych pod nazwą „Słoneczne Siemiatycze”. 

Poziom dochodów po dzisiejszych zmianach wynosi 73 787 245,88 zł, z czego dochody 

bieżące 58 610 745,88 zł, dochody majątkowe 15 176 500 zł. Plan wydatków budżetowych po 

dokonanych zmianach 74 199 153,88 zł, wydatki bieżące - 58 857 153,88 zł i wydatki 

majątkowe - 15 342 000 zł. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2023 r., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 

„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 



 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor nieobecny 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLV/296/22 –Załącznik Nr 7 

 

Do punktu 10 – podjęcie uchwały zmieniającej regulamin utrzymania czystości i 

porządku na terenie miasta Siemiatycze. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani Barbara Gredel – 

pracownik Urzędu Miasta Siemiatycze. Dodała, że projekt uchwały uwzględnia nowelizację 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, w której doprecyzowano pojęcie 

nieczystości ciekłych gromadzonych przejściowo w zbiornikach bezodpływowych lub 

osadnikach, w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej regulamin 

utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady 

poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” 

poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 



Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor nieobecny 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLV/297/22 –Załącznik Nr 8 

 

Do punktu 11 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się 

z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami na rzecz gminy 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że tą uchwałę na komisji omówiła również Pani Barbara 

Gredel – pracownik Urzędu Miasta Siemiatycze. Dodała, że projekt uchwały uwzględnia 

nowelizację ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jakieś pytania do tej uchwały. 

 

Radni pytań nie zgłosili.  



Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2022 r. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 

„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor nieobecny 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 ‘za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLV/298/22 –Załącznik Nr 9 

 

Do punktu 12 – podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawek tej opłaty. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Burmistrza o zabranie głosu. 

 Burmistrz powiedział, że zarówno on i Rada Miasta nie chciałaby podnosić opłaty za śmieci 

ale wszystko drożeje i śmieci kosztują też coraz więcej. System powinien się bilansować, a 



niestety w ubiegłym roku miasto dołożyło 300 tys. zł do śmieci. Burmistrz dodał, ze mamy 

szczęście, że wywozem nieczystości zajmuje się miejska spółka, która nie zarabia na tym, ale 

też nie może dokładać. Burmistrz dodał, że śmieci zostały podniesione o indeks inflacji. 

Burmistrz zaapelował do mieszkańców o sortowanie śmieci, ponieważ wystarczy że w całej 

śmieciarce znajdzie się jakiś jeden worek niesegregowany, to cały samochód jest liczony jak 

śmieci niesegregowane, czyli droższe. Burmistrz powiedział też że zdarza się że mieszkańcy 

zgłaszają, że mieszka jedna osoba a tak naprawdę mieszka klika osób i w tedy tak naprawdę 

my wszyscy, uczciwi mieszkańcy płacimy za takie osoby. Burmistrz dodał, że nie nazwał by 

tego podwyżką a indeksacją o wskaźnik inflacji.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania? 

 

- radny Onieszczuk zapytał czy dzięki podwyżce system się zbilansuje? Radny dodał, ze nie 

jest to zdrowa sytuacja jak z budżetu miasta dokłada się do śmieci. Radny powiedział, że 

wielokrotnie na komisji była rozmowy na temat śmieci i uszczelnienia systemu i ma nadzieję, 

że urząd cały czas stara się uszczelnić ten system, żeby nie było sytuacji, gdzie uczciwi 

mieszkańcy płacą za tych nieuczciwych podatników.  

 

- Burmistrz dodał, że cały czas prowadzone są prace nad uszczelnieniem systemu, 

sprawdzane są dane z wnioskami składanymi do szkół czy przedszkoli, czy też z wnioskami o 

dodatek węglowy, Kartą Seniora czy Kartą rodzina 5+. Oprócz weryfikacji ważna jest też 

edukacja mieszkańców, jeśli uczciwie płacimy za śmieci, a sąsiad oszukuje, to oszukuje nas 

wszystkich i my za niego płacimy. Burmistrz dodał, że śmieci wywożone są do Hajnówki i 

tam są ważone, czyli płacimy za wagę śmieci czyli jak śmieci będzie mniej to też mniej 

zapłacimy. Dość dużym kosztem są odpady zielone (ok. 800 tys. do 1 mln zł) i dużo tutaj 

rozmów było nad jakąś bio kompostownią. Burmistrz dodał, że trzeba to jeszcze przeliczyć 

czy przy tej ilości śmieci zielonych opłaca nam się budować swoją kompostownię. 

 

- Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego powiedział, że podwyżka za śmieci nie wynika z 

niczego. Kwota jaką płaci miasto za śmieci wynika z dwóch rzeczy, ceny odbioru tych śmieci 

oraz ich ilości. System rozliczania się spółki z miastem odbywa się na zasadzie, że miasto 

pobiera opłaty od mieszkańców w sposób ryczałtowy, spółka natomiast fakturowana jest za 

każdą tonę. Bardzo ważna jest segregacja, ponieważ największy udział jest mieszanych 

śmieci, za które w ubiegłym roku spółka zapłaciła prawie 3 mln zł. Jeśli w śmieciach 

zmieszanych znajdują się jakieś inne zanieczyszczenia i zostanie to wyłapane to cała 

śmieciarka fakturowana jest wyżej. Prezes dodał, że trzeba uczulić mieszkańców na 

segregację śmieci. Prezes dodał, że najwięcej objętościowo mieszkańcy wystawiają żółtych 

worków, natomiast porównując kwotowo to śmieci zmieszane kosztowały 1 800 000 zł 

natomiast worki żółte 200 000 zł, dlatego trzeba dbać żeby śmieci były segregowane bo są 

one dużo tańsze. Prezes dodał że odpady wielkogabarytowe kosztowały 140 000 zł, natomiast 

popiół składowany jest na własnym składowisku ponieważ PK uzyskało odpowiednie 

pozwolenia. Mocno poruszanym tematem na komisji były odpady zielone, a jest to temat 

mocno złożony. Tych odpadów jest dużo. Hajnówka zafakturowała nas na kwotę 780 tys. zł, 

jednak chcąc uruchomić płytę kompostową u nas mamy tych śmieci zbyt mało, a okoliczne 

miejscowości i wsie wytwarzają ich jeszcze mniej. Uruchomienie płyty kompostowej to są 

duże koszty a dochodzą dodatkowo instalacje do rozrywania worków, rozdrabniacz. 

Dodatkowo potrzebna jest też zgoda Ministerstwa Rolnictwa. W chwili obecnej Zakład 

Zagospodarowania w Hajnówce ubiega się o taką zgodę, a jest to duży zakład i trwa to bardzo 

długo. Prezes dodał, że z naszego punktu widzenia jeśli będziemy nadal oddawać te śmieci do 



Hajnówki to będzie się to wliczało do tzw. poziomu odzysku, a z każdym rokiem ten poziom 

jest coraz wyższy. Natomiast nie uzyskanie poziomu odzysków grozi wysokimi karami.  

- Radny Korowicki zapytał Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej czy wie o tym, że często z 

rana przed śmietnikami na osiedlach wyrzucane są niesegregowane śmieci. Radny zapytał o 

to czy wiadomo kto te śmieci wyrzuca, czy są to mieszkańcy, czy ktoś z okolic? 

- Prezes Spółdzielni odpowiedział, że doszły do niego takie słuchy i wie, że te śmieci dowożą 

i mieszkańcy i ludzie z zewnątrz.  

- Radny Korowicki zaproponował zainstalowanie kamery „straszaka”. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyboru 

metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawek tej opłaty, 

uchwała zakłada zmianę wysokości stawki z 24 zł na 28 zł, czyli podwyżkę o 4 zł. 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor nieobecny 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 ‘za” 



Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLV/299/22 –Załącznik Nr 10 

 

Do punktu 13 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnego Pawła Onieszczuka – członka Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o przedstawienie protokołu i stanowiska Komisji w sprawie Skargi. 

Stanowisko Komisji stanowi uzasadnienie do uchwały.  

 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi, ze stanowiskiem że skarga jest bezzasadna. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych 

aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor nieobecny 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 



 11 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLV/300/22 –Załącznik Nr 11 

 

Do punktu 14 – przedstawienie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez Miasto Siemiatycze. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawozdanie na Komisji przedstawiła Pani Sekretarz i 

będzie stanowiło załącznik do protokołu z dzisiejszej sesji. 

 

Do punktu 15 - przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli realizacji i 

rozliczenia inwestycji pn. "Rewitalizacja zdegradowanej części miasta: targowiska i 

amfiteatru miejskiego oraz poprawa bezpieczeństwa publicznego miasta poprzez 

utworzenie sieci monitoringu wizyjnego". 

 

Przewodnicząca rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie 

sprawozdania. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu z dzisiejszej sesji. 

 

 

 Do punktu 16 - wolne wnioski. 

  

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

- Radny Korowicki w imieniu dzieci (swojej wnuczki i jej koleżanek) podziękował za Panu 

Burmistrz i całemu personelowi świetlicy za pięknie zorganizowane ferie dla dzieci.  

Radny powiedział też, że dostaje zapytania od współudziałowców działek leśnych Wspólnoty 

Dębitka o to czy w tym roku będą wykonywane drogi dojazdowe do poszczególnych działek 

leśnych. 

- Burmistrz podziękowała za zauważenie pracy naszych jednostek, dodał, że jednostki starają 

się rozszerzać swoją ofertę w czasie ferii i wakacji. Większym wyzwaniem będą wakacje, bo 

nie wszyscy mają dziadków na miejscu i nie mają z kim zostawiać dzieci w czasie wakacji. 

Odnosząc się do zapytania o drogi dojazdowe do działek to faktycznie drogi te zostały 

przejęte i trzeba jeszcze otrzymać pozwolenia na wycinkę drzew i znaleźć wykonawcę. 

Burmistrz dodał, że w tym roku ten proces powinien się zakończyć.  

- Radny Korowicki zapytał o to jaki jest koszt zdjęcia zadaszenia amfiteatr? Radny poruszył 

również temat zniszczonych trawników nad zalewem, zapytał o co tu chodzi? 

- Burmistrz powiedział, że po to jest zima żeby zadbać o takie rzeczy jak oczyszczenie 

zalewu. Trzeba tam wjechać koparką z dłuższym ramieniem, żeby oczyścić nie tylko sam 

brzeg. Do lata nie będzie tam śladu po tych pracach. 

Burmistrz powiedział, ze koszt zdjęcia dachu to kilkadziesiąt tysięcy złotych. Dach 

zdejmowała ta sama firma która robiła ten dach, ponieważ nie chcieliśmy stracić gwarancji. 

Dlatego jest pomysł, żeby zrobić wsporniki i zrezygnować ze zdejmowania i zakładania 

dachu.  

- Radna Grygoruk podziękowała Panu Burmistrzowi i Dyrektorowi Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji za naprawienie pomnika Powstańców Styczniowych. Radna zaprosiła 

wszystkich w imieniu SOK do oglądania wystawy poświęconej Powstaniu Styczniowemu i 

Bitwie o Siemiatycze, a także na rajd pieszy „Śladami Bitwy Siemiatyckiej” w najbliższą 

niedzielę o godz. 12:00, start przy Szkole Muzycznej.  



- Radny Onieszczuk poruszył temat drogi Nr 19 i remontu tej drogi, powiedział, że jest jak 

najbardziej za remontem drogi jednak w tej chwili to jest „psucie” drogi. 

- Burmistrz odpowiedział, że zostanie to zgłoszone, jednak nie wiemy jaka będzie reakcja na 

interwencję. Burmistrz dodał, ze chyba warunki pogodowe pokrzyżowały plany remontu tej 

drogi. 

- Radny Kosieradzki zwrócił się z prośbą o monit do Starostwa o naprawienie ulicy 

Kościuszki od ronda Solidarności do ronda przy Polserze i miejsca na ulicy Armii Krajowej 

przy wjeździe na most w stronę Polseru, tam jest spory fragment asfaltu (po prawej stronie), 

który nie nadaje się do ruchu. Miejsce to było już kilkakrotnie naprawiane, jednak po zimie 

uaktywniło się. Drugie takie miejsce jest na skrzyżowaniu naszej ulicy Żwirki i Wigury z 

ulicą Kościuszki, jest tam zapadnięta jezdnia. Jest takie dość ruchliwe miejsce i dobrze by 

było żeby Starostwo przynajmniej dokonało naprawy. 

- Burmistrz powiedział, że ustnie przekazuje monit radnemu powiatowemu, który jest obecny 

na sesji.  

 Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Przewodniczącemu Zarządu Osiedla Nr 6. 

- Przewodniczący Zarządu Osiedla zwróciła się do Dyrektora MOSiR żeby nadchodzącą 

wiosną nie kosić wszystkich łąk, tam gdzie ludzie nie chodzą niszcząc ślimaki, zaskrońce czy 

jeże. Dodał, ze bez sensu jest kosić wał gdzie nikt nie chodzi, czasem tylko wędkarze. Dodał, 

że cały czas niszczona jest przyroda.  

Przewodniczący Osiedla powiedział, że przy wyborach zgłaszał budowę tężni na świeżym 

powietrzu, dodał, że tężnia na Sali gimnastycznej przy basenie mija się z celem, ponieważ jest 

dostępna tylko za odpłatnością, a wszędzie w całej Polsce tężnie dostępne są bezpłatnie dla 

starszych, schorowanych ludzi. 

Przewodniczący Osiedla poruszył temat latarni, które w miesiącu grudniu gasły o 5:45, a teraz 

mamy dzień dłuższy a latarnie gasną o godzinie 7:00, powiedział, że wcześniej ludzie w 

ciemnościach szli do pracy a teraz jest już widno, a latarnie ciągle świecą.  

Przewodniczący osiedla powiedział, że ma w domu dwie osoby niepełnosprawne, sam też 

choruje i jedyne informacje jakie mógł uzyskać, uzyskiwał z Facebooka. Dodał, że miał kilka 

razy sytuacje nie zgadzać się z Panem Burmistrzem i został wyrzucony z tego Facebooka i 

przez to pozbawiony też tej informacji. Zapytał, czy korzystanie ze służbowej komórki 

upoważnia Pana Burmistrza do tego żeby kogoś ograniczać. Powiedział, ze był organizowany 

bal dla seniorów i on został z tego wykluczony, ponieważ nie miał takiej informacji. 

Przewodniczący Osiedla powiedział, żeby nie traktować tego jako skargi ale informuje o 

sposobie traktowania mieszkańca. 

- Burmistrz odpowiedział, że jest to jego prywatny Facebook i w związku z tym, ze Pan 

zachowywał się niestosownie, zamieszczał Pan niestosowne komentarze, został Pan 

zbanowany. Burmistrz dodał, ze wszystkie informacje o których Pan mówi są dostępne na 

stronie internetowej miasta Siemiatycze, wystarczy wejść na www.siemiatycze.eu i wszystko 

jest dostępne. 

Burmistrz powiedział, ze jeśli chodzi o tężnię, która jest na basenie to jest ona w cenie biletu 

na basen, jeżeli ktoś chce przyjść to w cenie jednej ceny ma dostęp do basenu, sauny czy 

tężni. Jeśli chce ktoś tężnię na powietrzu to może sobie pojechać do Ciechocinka.  

Burmistrz powiedział, ze nie zgadza się z Panem w sprawie wycinki trawy na wale, 

powiedział, że tam gdzie ludzie chodzą musi być czysto i z całym szacunkiem ludzie są 

ważniejsi niż ślimaki czy jeże. Dodał, że tych miejsc dzikich jest wystarczająco dużo w 

naszym mieście.  

Burmistrz powiedział, ze jeśli chodzi o latarnie to faktycznie w pewnym momencie latarnie 

gasły o godzinie 6:00, ale mieszkańcy zgłaszali, że jak idą do pracy jest ciemno więc zostało 

to zmienione. 

http://www.siemiatycze.eu/


- Radny Korowicki powiedział,  że stanie w obronie swojego sąsiada, który jako jedyny 

interesuje się tym co się dzieje w mieście. Radny dodał, ze nie zdarzyło się żeby ktoś inny 

przyszedł do niego z jakimś problemem. Radny podziękował Przewodniczącemu Osiedla za  

odwagę.  

- Burmistrz powiedział, że interpretuje to inaczej, że mieszkańcy nie przychodzą z 

problemami bo jest Pan dobrze działa i mieszkańcy są zadowoleni. 

- Przewodniczący Osiedla powiedział, ze w związku z zaistniałą sytuacją składa na ręce Pani 

Przewodniczącej rezygnację z funkcji Przewodniczącego Zarządu Osiedla jak również 

członka Zarządu, ma gotowe pismo i wychodząc zaniesie je.  

- Radny Mironkiewicz powiedział, że pomysł z tężnią jest bardzo dobry i może warto wziąć 

pod uwagę, ponieważ rozbudowujemy tereny nad zalewem, staramy się żeby były jak 

najbardziej atrakcyjne dla mieszkańców. 

- Burmistrz powiedział, ze tężnia na świeżym powietrzu była jak najbardziej brana pod uwagę 

i swego czasu Pani Sekretarz zgłaszała taki pomysł i wysyłała propozycje jak może ona 

wyglądać, natomiast mamy w tej chwili inne plany ale w przyszłości jak najbardziej pomysł 

godny rozważenia. 

 Przewodnicząca rady udzieliła głosu Panu Mikołajowi Żabińskiemu – radnemu 

Powiatowemu. 

- Pan Mikołaj przeprosił, że nie uczestniczył we wszystkich posiedzeniach na które był 

zapraszany ze względu na stan zdrowia czy próby zespołu wokalno-recytatorskiego. Pan 

Mikołaj powiedział, ze wyszedł kiedyś wniosek od radnych w sprawie przebudowy ulicy 

Słowiczyńskiej i wielokrotnie na sesjach Rady Powiatu stawiał ten wniosek i razem z radnymi 

zbierał podpisy i zgłosił jako wniosek obywatelski który został przyjęty do realizacji 

pomiędzy trzema samorządami; Miasto, Powiat i Gmina. W imieniu wnioskujących chciałby 

podziękować Panu Burmistrzowi i całej Radzie za to że Miasto przystąpiło do realizacji tego 

wniosku i droga ta została wykonana. Pan Mikołaj powiedział, że mieszkańcy miasta i 

okolicy wnioskują o zorganizowanie transportu autobusowego do Bacik Bliższych, Dalszych i 

Średnich, chodzi m.in. o dojazd do placówki ZOZ w Bacikach Bliższych. Dodał, że w tej 

chwili autobus stoi w Słowiczynie pół godziny i można by było ten czas wykorzystać. Pan 

Mikołaj poruszył też zorganizowanie dojazdu do Stacji Siemiatycze, dodał że sprawa 

zgłaszana była do PKS Nova i nie ma niestety reakcji z ich strony, zgłaszana była również na 

sesji Rady Powiatu w obecności Wojewody Podlaskiego. 

Pan Mikołaj poruszył jeszcze temat powstających nowych osiedli pomiędzy ulicą 

Drohiczyńską a Żeromskiego (tzw. Rososze) również pomiędzy ulica Drohiczyńską a Nową, 

na chwilę obecną nie ma tam utworzonych ulic dojazdowych, w Planie Zagospodarowania 

Przestrzennego te ulice są ale Miasto nie jest zainteresowane wykupem działek 

przeznaczonych na drogi. Dodał, że jeśli drogi nie zostaną utworzone to ludzie sami zaczną  

tworzyć drogi co nie będzie sprzyjało pięknu naszego miasta.  

Pan Mikołaj powiedział, że ma też pismo informujące o budowie chodnika na ulicy Wysokiej 

do cmentarza prawosławnego.  

Pan Mikołaj dodał, ze przekaże wnioski kolegi Kosieradzkiego na sesji Rady Powiatu.  

- Radny Korowicki powiedział, że chciałby się odnieść do wypowiedzi radnego w sprawie 

ulicy Słowiczyńskiej, poprosił o przekazanie dla Rady Powiatu i Starosty, że ta ulica tylko 

„na oko” wygląda dobrze bo w pierwszej części część studzienek kanalizacyjnych została źle 

osadzona. 

- Pan Mikołaj powiedział, że nie jest to wina Starosty ale tych osób, które robiły kanalizację.   

- Radny Korowicki powiedział, że jest to droga powiatowa i Starosta powinien zareagować.  

- Pan Mikołaj powiedział, ze wniosek jest znany bo kolega Mariusz kilka razy przekazywał, 

dodał, że zgłosi go po raz kolejny.  



- Burmistrz powiedział, ze idąc tym tropem że to nie Starostwo jest winne a wykonawca to 

wszystkie wnioski które Pan złożył powinny trafić np. do PKS Nova czy też innych instytucji 

a nie do Burmistrza. Burmistrz dodał, ze PKS Nova nie może dostosować autobusów do 

odjazdów pociągów ponieważ PKP co pół roku zmienia rozkład jazdy. Jeśli chodzi o 

komunikację miejską, to nie tak że autobus stoi i można go wykorzystać. Za przejechane 

kilometry trzeba zapłacić i to nie mało, a najprawdopodobniej nikt i tak nie będzie jeździł, 

ewentualnie jedna czy dwie osoby. Rozkład jazdy jest tak skonstruowany, żeby o 

odpowiedniej godzinie zabrać dzieci ze szkoły czy odebrać ludzi z Horteksu. Zaburzenie tego 

rozkładu nawet o kilka minut może spowodować, że dzieci nie zdąża do szkoły. Jeśli chodzi o 

dojazd do dworca PKP to temat był już poruszany, m.in. z gminą Mielnik była współpraca, 

dofinansowanie dojazdu do PKP i zdarzało się, że autobus który jechał z Białegostoku 

naokoło na dworzec PKP, z pociągu wysiadało 20-30 osób i każdy wsiadał do prywatnego 

samochodu i wracał do domu. Najczęściej pociągiem podróżuje młodzież i rodzice i tak 

wyjeżdżają po dzieci więc czy ma ktoś jechać na PKS czy kilka na dworzec PKP to już bez 

różnicy. Burmistrz dodał, że ma zamiar wprowadzić taki krótki pilotażowy kurs busa pod 

przyjazdy pociągów w weekendy. Ludzie bardzo często mówią że coś by chcieli, a potem i 

tak nikt nie korzysta a koszty trzeba ponieść. Idealnym przykładem jest komunikacja na 

cmentarze na Wszystkich Świętych, wszyscy o tym wiedzieli, bo zarówno w kościele czy 

cerkwii było ogłaszane a nikt nie skorzystał, a koszty trzeba było ponieść.  

Odnosząc się do podziału działek Burmistrz odpowiedział, że często posiadacz działek chce 

kosztem Miasta podnieść wartość swoich działek, bo jak Miasto mu podzieli działki i zrobi 

drogę dojazdową to wtedy taką działkę sprzeda nie za 40 zł, a 80 zł. Burmistrz dodał, że w tej 

chwili jest tak dużo działek w mieście, że każdy sobie coś znajdzie. Często właściciele 

działek rozwiązują to w taki sposób, że dzielą działkę w ten sposób, żeby zrobić też wąską 

drogę dojazdową. Zdarza się też że mieszkańcy bezpłatnie oferują nam działki pod drogi 

tylko po to żeby te drogi zrobili, bo wartość tych działek od razu wzrasta. Jak te drogi 

wykupimy to trzeba będzie doprowadzić wszystkie media a są to olbrzymie środki, a nie 

wszędzie gdzie osiedla są zamieszkałe zostały zrobione drogi. 

- Radna Grygoruk poruszyła temat kolei, powiedziała, że pociągi „Żubr” czy „Biebrza” które 

kursują na linii Gdynia-Białystok-Siemiatycze-Siedlce-Warszawa już na starcie opóźnione są 

o godzinę ponieważ na trasie trwają prace modernizacyjne. Radna zwróciła się z zapytaniem 

czy Pan Mikołaj wie w jakiej cenie są bilety na pociąg? 

- pan Mikołaj powiedział, że chciałby tylko zasygnalizować, że jest problem i doskonale wie 

że tych spraw nie rozwiąże sam Pan Burmistrz tylko wspólnie z Radą, ani sam Starosta. 

Dodał, ze zgłasza problem o którym mówią mieszkańcy, którzy wybierają radnych i uważa że 

trzeba „tak czynić, żeby było dobre wspólne”. 

- Radna Grygoruk powiedziała, ze wie o tym że Pan Burmistrz już nie raz podejmował 

rozmowy na ten temat i sprawa wygląda dalej tak jak wygląda.  

- Przewodnicząca Rady zapytała ile kosztuje teraz bilet na pociąg? 

- Radna Grygoruk powiedziała, że bilet z Warszawy Wschodniej do Gdyni czy Krakowa w II 

klasie na pociąg pendolino z miesięcznym wyprzedzeniem  kosztuje 120 zł, a z dnia na dzień 

kosztuje 200 zł, za I klasę będzie kosztował 304 zł. 

- Burmistrz powiedział, że Pan Mikołaj stwierdził, ze pracujemy dla ludzi i rzeczywiście tak 

jest zarówno wszyscy radni łącznie z Burmistrzami, z pracownikami Urzędu Miasta, 

Dyrektorami jednostek pracują dla ludzi. Burmistrz dodał, ze największą rzeczą dla 

samorządowca jest umieć odróżnić interes poszczególnego człowieka z interesem ogółu. Bo 

często jest tak, ze Ci co najgłośniej krzyczą mają w tym prywatny interes. 

 

Do punktu 17 - zakończenie obrad. 



W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 8 lutego 2023 r. 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:40. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 

 

Monika Mazur       Agnieszka Zalewska 


